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Årsberetning for 2009/10 
 

Styret har i perioden hatt følgende sammensetning: 
 
Trygve Angvik   formann  
Odd E. Sørdal   viseformann 
Ellen Skrolsvik Sandli  kasserer 
Unni Boberg   sekretær 
Terje Marka   styremedlem 1 
Elisabeth Reinertsen  styremedlem 2 
 
Kristian Hartvig Knutsen tillitsmann rode 1 
Børre Aspmo   tillitsmann rode 2 
Jarle Nordby   tillitsmann rode 3 
Eigil Spongsveen  tillitsmann rode 4 
 
Kristin Eknes  Revisor 
 
Valgkomité: 
Lillian Lauritzen 
Jarle Kristiansen 
 
Det er avholdt åtte styremøter og ett medlemsmøte i perioden.  
 

Kjøp av tomter 
 
Styret er informert om at det nå er 13 av våre medlemmer som er blitt selveiere.  Dette utgjør 
ca 16% av medlemmene.  
 

Vann og kloakk 

 
Det ble etter avstemming i forrige årsmøte opprettet et eget vann- og avløpslag SVAL utenfor 
styret i Velforeningen. Dennes oppgave har vært å jobbe videre med vann- og avløpsløsning 
for hyttefeltet.  
SVAL har i hele perioden holdt styret løpende orientert om sitt arbeid og har deltatt på 4 
møter. 
 
Styret har også mottatt et varsel fra Terje Larsen om at han vil søke om å opparbeide 
spredegrøft i forbindelse med eget separat grovvannrenseanlegg fra i hytte 3D. 
 

Reguleringssaken 

 
Arbeidet med ny reguleringsplan har fortsatt, og Styret bestemte seg for å begrense oppgaven 
til å omfatte følgende delmål: 

 Nye og enklere planbestemmelser for området med økt utnyttelsesgrad 

 Enkel flateregulering (veier, hyttetomter og strandsone) 

 En godkjenning av dagens bebyggelse. 

 Ny og mer ”riktig” byggegrense mot strandsonen. 
 

Status er fremlagt / fremlegges av Bjørn Leifsen (COWI) som egen sak i Årsmøtet. 
 
 



Storøen Velforening 

Ny hjemmeside:   
 
Styret har i år startet utvikling av ny og mer moderne hjemmeside, hvor det er enklere 
å gjøre oppdateringer enn tidligere. Siden er foreløpig gratis. Den er nå klar i en første 
versjon og har adresse: http://storoyashytter.webs.com/.  
 
Utbyggingsplanene: 
 
Eirik Nørgaards planer om å bygge ferieboliger for utleie i området inntil Rode 1 er nå blitt 
konkrete, og varsel om regulering er mottatt. Området skal reguleres for ”Fritidsboliger med 
tilhørende anlegg”. Området er ca. 20 daa. 
 
Han har også planer om oppgradering av naturstien og opparbeidelse av badeplass ved 
Vinterguten. Her jobbes det tett mot miljøkonsulenten i Hole kommune med søknad om 
offentlige midler. Styret har stilt seg positiv til planene.  
 

Dugnader: 
 
Det er avholdt 2 dugnader med god oppslutning og med mye godt arbeid utført.  
 
I år er det satt ut 8 livbøyer. Ber om at disse respekteres for det de er ment som.  
 
Det investeres i badebøyer i forbindelse med nytt bryggeanlegg i Rode 4. 
 

Fellesplassen: 
 
Fellesplassen Nøysomhet har i år som tidligere vært til glede og nytte for mange i form av 
bading, soling, ballspill og trampoline. Fellesplassen ble brukt til arrangementer Påskeaften og 
Sankthansaften med bra oppslutning. STØV sto for arrangementene. 
 

Velkomstperm: 
 
Styret følger opp nødvendige revisjoner i permen. Revidert telefon- og adresseliste og styrets 
sammensetning sendes ut sammen med referat fra årsmøtet.  
 
Brønnøysundsregisteret: 
 
Dokumentasjon på korrigert registrering er mottatt. 
 

Generelt: 
 
Det ble også i år sendt ut et julebrev til alle medlemmene – noe vi håper ble positivt mottatt. 
 
Det er forsøkt å utvide vårt sosiale tilbud med invitasjon til julebord og sommerrevy. Liten 
oppslutning kan tyde på at vi har nok fellesaktiviteter initiert av Styret slik vi har det i dag. 
 
 
 

http://storoyashytter.webs.com/

